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   #5מס' תרבות  תלישיבת ועד סיכום

 

 . זוםב18/8/2020בתאריך    התקיימההישיבה 

 21:15זמן סיום:    17:00זמן התחלה: 

 

 נוכחים:

 .  עד כהן, אלה אסרף- , אלטל אדיב, יובל דר, יותם קיפניס, נועה חסידוב :ועדת תרבותחברי 

 :פיםימשק

 רמ"ד תרבות: עילם כהן. 

  עמי פומרנץ.  נציג ועדת ביקורת: 

 נציג מזכירות המועצה: ברק דביר מזכ"ל המועצה 

 אחראית שימור ידע : חופית 

 חסרים 

 איילה בדש.חברי ועדת תרבות: 

 

יו"ר ורמ"ד, עדכנתי בנוגע לדברים קריטיים שיעלו במליאה הקרובה: אישור תקנון  את הישיבה פתחנו בעדכוני 

העמותה, מכרז של חברי ועדת ביקורת, מכרז של יו"ר ועדת בחירות, סיכום אקדמי של תקופת הבחינות ועדכון על  

המחאה של ההתאחדות. סיפרתי כי יצאו בקרוב מסמכי שקיפות של האגודה ותחל התארגנות לקראת הסמסטר 

אוניברסיטה התנהלות טובה יותר. בנוסף, הזמנתי  הקרב ותקופת הבחינות הבאה כך שנגיע ערוכים יותר ונדרוש מה

רוצות  נוספים שהיינו  דברים  יש  ולבחון האם  לעשות חשיבה מחודשת על המטרות שהניעו אותנו לרוץ למועצה 

 ורוצים לעשות לפני סוף הקדנציה.  

, הקרנה של ספורטיביות: אירוע עם הצ'ייסר, מסיבות בריכה  אירועי הקיץ הרבים שהמדור ארגןעילם סיפר על  

 רווקות', זום עם אמן מחשבות, חדר בריחה בזום ועוד.-ליגת האלופות, אירוע 'רווקים

 עילם התבקש לברר מחירים מדוייקים יותר עבור פעילות הנינג'ה ובחינה מחודשת של היתכנותה.  בנוסף, 

האכפתיות והמסירות ואיחלנו לו הרבה בסוף הישיבה, נפרדנו מעמי, חבר ועדת הביקורת שלנו, הודנו לו מאוד על  

 בהצלחה.  

 יונים ד

 תשפ"א  –הצגת תוכנית עבודה מדור תרבות הנושא: 
ביקורת   ועדת  חבר  נכח 

 ☒ : במהלך הדיון
 ☐ : נושא חסוי

 תוכן הדיון:  

מדור תרבות   • רמ"ד  ידי  על  וחוגים,  הוצג  ספורט  מדור תרבות: הפקות,  של  תוכניות העבודה 

 פוזיטיב 

 פירוט: 



 

 

עברנו על כלל תוכניות העבודה, פרטנו את הסעיפים השונים, התעכבנו בחלקם על הסעיפים התקציביים או על  

אדום כבעלי פוטנציאל ביטול גבוה בשל הקורונה, ירוק כאירועים שניתן לקיים באופן  \הצבע שסומנו בו )צהוב

 אלטרנטיבי(.  

 מהיצירתיות שבה נכתבו התוכניות.  הצענו מספר רעיונות נוספים שנכתבו ע"י עילם והתרשמנו 

השקלים שיועדו ע"י    10,000  – הנושא של מתקני הכושר עלה שוב לדיון ונמסר מעילם כי הנושא עדיין בבדיקה  

המליאה למימון המתקנים אינו מספיק, ועל כן יש למצוא מקור תקציבי נוסף. עילם פונה עם כך לאוניברסיטה  

 ולעירייה.  

 ות האירועים גם כאשר אינם מתרחשים באוניברסיטה.  הדגשנו את חשיבות נגיש

נצבעו. בנוסף, היו נקודות בהן   והן מבחינת הצבע בהן  היו סעיפים בודדים שנפלו בהם טעויות, הן חישוביות 

 ביקשנו לחדד את הניסוחים בשל חוסר הבנה.  

יעלה זאת באופן פרטני מול  עד  - ניהלנו שיח על הנושא הירוק, וסיכמנו כי הוא מיועד לועדת מעורבות וכי אל

 גורמים במעורבות ובמידת הצורך מדור תרבות ישתפו עם מעורבות פעולה.  

 לסיכום,  

 , יצירתית ומותאמת לרוח התקופה ולמגבלותיה.  , מעמיקההתרשמנו מאוד מהתוכניות, הן נכתבו בצורה רצינית

  

 חלטה ההצעות 

 לא הועלו הצעות החלטה 

 לישיבות הבאות 
 

 נושאים לטיפול לקראת הישיבה הבאה ומשימות שחולקו, כולל תאריכי יעד: 

 המשך בחינת נושא מתקני הספורט המוטלת על עילם, בנוסף, בדיקה של עלות תקציבית של פעילות הנינג'ה.  

 

 הנושאים הצפויים להעלות בישיבות הקרובות:

 הצבעה על תוכניות העבודה הסופיות ואישורן.  

 

 בברכה,

 סידוב נועה ח

   2020ועדת תרבות יו"ר  

 

 


